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济南弘阳数控机械有限公司成立于2008年。现有员工100余人，
库存面积10000平方米。主要用于雕刻机零件，包括主轴电机、
变频器、步进电机、驱动器、混合式伺服电机、伺服电机、dsp
系列控制器、主轴冷却水泵、润滑油泵、对刀仪、限位开关、
水冷真空泵、风冷真空泵、电源、变压器、齿轮箱、机架、导
轨、滑块或块、刀柄刀夹、电缆拖链、主轴防尘罩、真空吸尘
器等雕刻机配件

Jinan Hongyang CNC Machinery Co., Ltd. was established in 2008. 
The existing staff of more than 100 people, inventory area of 10,000 
square meters. Mainly used for engraving machine parts, Including 
spindle motor, inverter, stepper motor, drive, hybrid servo motor, servo 
motor, dsp series controller, spindle cooling pump, lubrication pump, 
tool setting instrument, limit switch, water cooled vacuum pump, air 
cooled vacuum pump, power supply, transformer, gear box, frame, 
guide rail, slide block or block, tool holder, cable drag chain, spindle guide rail, slide block or block, tool holder, cable drag chain, spindle 
dust cover, vacuum cleaner and so on Engraving machine accessories

The company's various precision rack gear one-time maximum rack 
length of 2100mm, according to customer needs to produce 1~22 mod-
ulus of various specifications straight bevel rack. The company has 
leading technology and rich production experience, with a high-quality 
team and a complete scientific management system, to provide 
pre-sales and after-sales service technology and solutions, better ser-
vice customers. The products are mainly used in glass cutting machin
ery, CNC cutting machine, engraving machine, laser cutting machine, 
paper making machinery, shipbuilding, steel rolling equipment, light in-
dustry machinery equipment, high-rise building equipment, mechanical 
automation equipment and so on.

Management standard science, the formation of a strict manage-
ment system, with the continuous improvement of their own 
system, the overall manufacturing process innovation and a com-
plete quality inspection system, constantly in the summary and ab-
sorption of domestic and foreign rack manufacturing experience on 
the basis of improving the production process, improve the testing 
means, now, the production process and product quality are in the 
domestic leading level, products sold throughout the country.

Hongyang numerical control adhering to the "reputation first, customer 
first, quality first, price win" for the purpose, in strict accordance with 
customer specifications, varieties and quality requirements, to do the 
heart, fine, dedicated to provide our customers with high quality prod-
ucts and perfect after-sales service. Jinan Hongyang CNC Machinery 
Co., Ltd. staff is willing to cooperate with the majority of new and old 
customers sincerely, create the future. Warmly welcome friends from all 
walks of life at home and abroad to visit and guide!walks of life at home and abroad to visit and guide!

公司各种精密齿条齿轮一次性最大齿条长度2100mm,可根据客
户需求生产1~22模数各种规格直斜齿条。公司拥有领先的技术
和丰富的生产经验，配合高素质的团队和完整的科学管理体系,
提供售前售后服务技术与解决方案,更好的服务客户。产品主要
配套用于玻璃切割机械、数控切割机、雕刻机、激光切割机、
造纸机械、船舶制造、轧钢设备、轻工机械设备、高层建筑设

管理规范科学，形成严格的管理制度，凭借自身体系的不断完善,
整体制造工艺流程的革新和完整的质量检测体系,不断在总结、吸
收国内外齿条制造经验的基础上改进生产工艺,完善检测手段,如
今,生产工艺和产品质量均处于国内领先水平，产品畅销全国。

弘阳数控秉承“信誉第一、用户至上、质量第一、价格取胜”为
宗旨，严格按照客户的规格、品种和质量要求，做到工于心、精
于细,竭诚为广大客户提供高质量的产品和完善的售后服务。济南
弘阳数控机械有限公司全体员工愿与广大新老客户具诚合作，共
创未来。热诚欢迎海内外各界朋友光临、指导！

备、机械自动化设备等。














